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PROTOKÓŁ 

LXXIII Sesji Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 25 października 2023 r. 

LXXIII Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich. 

Trwała od godz. 14:00 do godz. 19:35. 

Na ogólną liczbę 21 radnych, obecnych było 19 radnych, co stanowi kworum, przy którym 

Rada Miejska może obradować i podejmować prawomocne decyzje. 

Sesję prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Gabriela Puzik. 

Zapis audio i video sesji zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. 

z 2019 r. poz. 506), dostępny jest w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej 

Gminy Strzelce Opolskie pod linkiem: 

http://bip.strzelceopolskie.pl/rada_miejska/sesje_rady_miejskiej.htm 
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Otwarcie obrad LXXIII sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram obrady LXXIII Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich. Informuję, iż obrady Rady Miejskiej są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Na początku chciałam prosić, aby wszyscy radni, 

chcący zabrać głos podczas sesji, podchodzili do mikrofonów, ponieważ mówienie z dala od 

mikrofonu nie jest słyszalne w transmisji obrad, ani nie zostanie odnotowane do protokołu. 

Witam wszystkich zgromadzonych na dzisiejszej sesji: Burmistrza, zastępców Burmistrza 

i szanownych radnych. 

Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Na podstawie listy obecności1 stwierdzam prawomocność 

obrad. Na sali jest 19 radnych, co stanowi kworum. Teraz bardzo proszę o potwierdzenie swojej 

obecności na tabletach. Proszę o potwierdzenie Kworum. 

Szanowni Państwo, porządek obrad wraz z projektami uchwał na dzisiejszą sesję otrzymaliście 

w dniu 18 października 2023 r.2 Dzisiaj zgodnie z zapowiedzią zostały przekazane projekty 

uchwał w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr LXI/491/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich z dnia 21 grudnia 2022 roku w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce 

Opolskie na 2023 r. – druk K oraz w sprawie zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową 

Gminy Strzelce Opolskie na lata 2023 – 2026 przyjętą Uchwałą Nr LXI/490/2022 Rady 

Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 21 grudnia 2022 r.– druk L. Dodatkowo otrzymałam 

dziś pismo dot. wycofania projektu uchwały w sprawie odstąpienia od żądania zwrotu 

udzielonej bonifikaty, opisanego na druku G oraz pismo od radnych w sprawie wycofania 

z porządku obrad druku C projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych.3  

Przewodnicząca Rady odczytała treść pisma radnych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania i uwagi do porządku obrad? 

 
1 Lista obecności. 
2 Porządek obrad wraz z zawiadomieniem. 
3 Pisma radnych w sprawie wycofania z porządku obrad projektów uchwał – druków C i G. 
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Radny Andrzej Porębny poprosił o zniesienie punktu G z porządku obrad i zgłosił, że druk G 

posiada błędy merytoryczne odnośnie daty więc nie mógł by być dziś procedowany. 

Radny Marek Zarębski w związku z odczytanym pismem zapytał przewodniczącą i burmistrza 

o termin do kiedy musi być podjęta uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych. Przewodnicząca wyjaśniła radnemu, że będzie podejmowana pod 

koniec listopada. Burmistrz odpowiedział radnemu, że po przeanalizowaniu nie ma zagrożenia 

co do terminu więc projekt uchwały zostanie przedłożony Wysokiej Radzie w listopadzie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma więcej uwag, to przechodzimy do głosowania 

nad zmienionym porządkiem obrad. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem zmienionego 

porządku obrad, bez druków C i G? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto 

jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że zmieniony porządek obrad został przyjęty przy 16 głosach „za”, braku głosów 

„przeciw” i 3 głosach wstrzymujących się.4 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – uważam, że nie ma żadnych uwag do porządku obrad. 

Przechodzimy do realizacji porządku obrad. 

Przyjęcie informacji o: 

stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2022/2023 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Przechodzimy do przyjęcia informacji o stanie realizacji 

zadań oświatowych w roku szkolnym 2022/2023.5 Sprawozdanie zostało szczegółowo 

przedstawione przez dyrektora Gminnego Zarządu Oświaty panią Marzennę Staroszczyk 

i omówione na Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w dniu 23 października 2023 r. Zapraszam 

panią Staroszczyk do przedstawienia krótkiego podsumowania informacji o stanie realizacji 

zadań oświatowych. 

Pani Marzenna Staroszczyk wraz z panem Damianem Obrusznikiem przedstawili radnym 

raport o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2022/2023. 

 
4 Wynik głosowania dot. zmiany porządku obrad. 
5 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2022/2023 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy Państwo Radni mają jeszcze jakieś pytania?  

Radny Marek Zarębski zabrał głos w sprawie nakładów finansowych w podziale na szkoły 

wiejskie i miejskie, które są niedofinansowane, zwrócił uwagę, że do programu Polski Ład 

można było zgłosić budynek szkoły nr 2 na Mokrych Łanach i zagospodarować na np. 

przedszkole, żłobek.  

Pan Bogusław Farion zwrócił się do radnych, że radni pochylali się nad informacją oświatową 

na komisji oświaty, wszyscy radni mają ją w swoich tabletach, można było się zapoznać. 

Komisja zauważa istniejące problemy i koszty oraz oszczędności, przez które pewne działania 

są wstrzymane, nie tylko kwestia infrastruktury jest problemem, ale także malejąca demografia. 

Sieć przedszkoli również będzie trzeba przeanalizować. Niektóre problemy nie są zależne od 

samorządu np. kwestie płacowe itp. Do tego dochodzą emocje „lokalne”, gdy trzeba pochylić 

się nad kwestią finansową w rozbieżnościach z otrzymywaną subwencją i są trudne do 

rozwiązania. 

Burmistrz zwrócił się do radnych, że oświata to duża część zadań gminnych, zaznaczył, że 

nadchodzące lata będą bardzo trudnym okresem. Odpowiedział radnemu Zarębskiemu, że 

budynek szkolny po PSP nr 2 formalnie jest nadal szkołą, którą trzeba najpierw zlikwidować 

a dopiero w następnym etapie myśleć o zagospodarowaniu budynku, bo są formalne 

obwarowania. Burmistrz podsumował i wyjaśnił sytuację w budynkach przedszkoli 

w sołectwach, nawiązał do optymalizacji w oświacie gminnej związanej z decyzjami, które 

zapadają na szczeblach rządowych. Zwrócił uwagę, że takie działania przyczyniły się do trudnej 

sytuacji racjonalnego wykorzystania posiadanej bazy oświatowej a koszty ponoszone 

w oświacie prawie wyłącznie zależą od sytuacji zewnętrznych.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma więcej głosów, stwierdzam, że Rada Miejska 

przyjęła informację o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2022/2023 bez 

uwag. 

zgłoszonych żądaniach i wydanych decyzjach, o których mowa 

w art. 36 i art. 37 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu 

i zagospodarowaniu przestrzennym 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Kolejny punkt to przyjęcie informacji o zgłoszonych 

żądaniach i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 36 i art. 37 ustawy z dnia 27 marca 
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2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym wynikających z uchwalenia 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego.6 Informację przedstawi architekt 

miejski pani Magdalena Wolańska. 

Pani Magdalena Wolańska przedstawiła radnym w/w informację. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Dziękuję, otwieram dyskusję. Nie widzę chęci dyskusji. Jeśli 

nie ma żadnych pytań stwierdzam, że Rada Miejska przyjęła informację o zgłoszonych 

żądaniach i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 36 i art. 37 ustawy z dnia 27 marca 

2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym bez uwag. 

w sprawie podatku rolnego na 2024 rok 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Przechodzimy do przyjęcia informacji w sprawie podatku 

rolnego na 2024 rok.7 Chciałam powiedzieć, że ta informacja była omawiana na wspólnym 

posiedzeniu stałych Komisji Rady Miejskiej w dniu 23 października 2023 r. Informację 

przedstawi pani Sabina Schnura – kierownik referatu Podatkowego. 

Pani Sabina Schnura przedstawiła informację w sprawie podatku rolnego. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Dziękuję, otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli nie ma 

żadnych pytań stwierdzam, że Rada Miejska przyjęła informację w sprawie podatku rolnego na 

2024 rok. 

w sprawie podatku leśnego na 2024 rok 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Kolejny punkt to przyjęcie informacji w sprawie podatku 

leśnego na 2024 rok8. Ta informacja była również omawiana podczas wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Rady Miejskiej w dniu 23 października 2023 r. Informację przedstawi pani 

Sabina Schnura – kierownik referatu Podatkowego. 

Pani Sabina Schnura przedstawiła informację w sprawie podatku leśnego. 

 
6 Informacja o zgłoszonych żądaniach i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 36 i art. 37 ustawy z dnia 27 

marca 2003 o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym wynikających z uchwalenia miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego. 
7 Informacja w sprawie podatku rolnego na 2024 r. 
8 Informacja w sprawie podatku leśnego na 2024 r 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Dziękuję, otwieram dyskusję.  

Radny Jan Chabraszewski zwrócił się do przewodniczącej i burmistrza informując, że ustalanie 

zaproponowanych stawek podatkowych winno być przyjęte przez Radę Miejską w formie 

uchwały, w ocenie radnego jest to przygotowane nieprawidłowo. Burmistrz odpowiedział 

radnemu, że na wspólnym posiedzeniu radni nie zaproponowali obniżenia stawki, wówczas 

przygotowano by projekt uchwały. Pani Sabina Schnura poinformowała radnego, że tylko 

w przypadku podatku od nieruchomości i od środków transportowych rada ma kompetencję 

przyjąć je w formie uchwały. 

Radny Piotr Pospiszyl zwrócił się do burmistrza, że na wspólnym posiedzeniu komisji radni 

nie zostali poinformowani o możliwości złożenia wniosku, poza tym dopiero trzy dni przed 

sesją były udostępnione i omawiane tak ważne sprawy i materiały. 

Pani Schnura odpowiedziała radnemu, że zgodnie z  wcześniejszą zapowiedzią niezwłocznie 

po ukazaniu się rozporządzenia materiały zostały przekazane, czyli 20 października. 

Radny Jan Chabraszewski zabrał głos stwierdzając, że określenie wysokości stawek 

podatkowych jest kompetencją Rady i dotyczy wszystkich, a przede wszystkim musi być 

przyjęte w formie uchwały. Poprosił o wyjaśnienie tych kwestii przez radcę prawnego, bo 

zamierza skierować tę sprawę do nadzoru wojewody, jeśli rada ją przyjmie w takiej formie. 

Przewodnicząca zarządziła przerwę.  

Po przerwie głos zabrał radca prawny pan Waldemar Piontek. Wyjaśnił zapisy w ustawie 

dotyczące podatku rolnego i leśnego i uprawnienia jakie posiada rada gminy z nich wynikające. 

Poinformował, że przygotowany na tę sesję materiał w formie przyjęcia informacji dot. 

wymienionych stawek podatku jest zgodny z przepisami prawa i w przypadku, gdy rada nie 

zdecydowała się podjąć uchwały o obniżeniu kwoty stanowiącej średnią cenę sprzedaży skupu 

żyta i drewna, to podstawę obliczenia podatku na obszarze gminy w danym roku podatkowym 

stanowi średnia cena sprzedaży tych towarów ustalona w komunikacie Prezesa Głównego 

Urzędu Statystycznego.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma więcej pytań stwierdzam, że Rada Miejska 

przyjęła informację w sprawie podatku leśnego na 2024 rok. 
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Podjęcie uchwał w sprawach:  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do kolejnego punktu 

posiedzenia – podjęcia uchwał w sprawach: 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Strzeleckiego Parku Przemysłowego w Brzezinie – druk A;9 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Strzeleckiego Parku Przemysłowego 

w Brzezinie – druk A. Projekt uchwały przedstawi Magdalena Wolańska – Architekt Miejski. 

Projekt uchwały przedstawiła pani Magdalena Wolańska. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy – Henryka Skowronka. 

Pan Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku A? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie 

na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Strzeleckiego Parku Przemysłowego w Brzezinie została przyjęta przy 19 

głosach „za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”.10 

Uchwała została oznaczona pod numerem LXXIII/583/2023.11 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości – druk 

B;12 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości – druk B. Projekt uchwały został przedstawiony 

 
9 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Strzeleckiego 

Parku Przemysłowego w Brzezinie. 
10 Wynik głosowania. 
11 Uchwała nr LXXIII/583/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 października 2023 r. w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Strzeleckiego Parku Przemysłowego w 

Brzezinie. 
12 Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
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podczas wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w dniu 23 października 2023 r. 

Projekt uchwały przedstawi Sabina Schnura – kierownik referatu Podatkowego. 

Pani Sabina Schnura przedstawiła radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącą Komisji 

Budżetu i Finansów –Agnieszkę Knopik. 

Pani Agnieszka Knopik przedstawiła radnym pozytywną opinię komisji obradującej 

w czteroosobowym składzie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Radny Marek Zarębski poinformował, że podczas wspólnego posiedzenia w tym temacie miał 

zastrzeżenia, i zaproponował by wysokość podatku od nieruchomości obniżyć i potraktować 

podobnie jak sytuację z podatkiem od środków transportowych. Zgłosił wniosek by zastosować 

wskaźnik 10 % i przegłosować stawkę na takim poziomie, co może być pewną formą 

zadośćuczynienia dla mieszkańców w kwestii braku oświetlenia nocnego.  

Burmistrz Tadeusz Goc zgłosił wniosek przeciwny i zwrócił się do przewodniczącej by podjąć 

uchwałę w zaproponowanej formie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Kto z państwa Radnych jest za przyjęciem wniosku 

formalnego radnego Marka Zarębskiego, przechodzimy do głosowania. 

Stwierdzam, że wniosek nie został przyjęty przy 11 głosach „przeciw”, 6 głosach „za” i 2 

głosach „wstrzymujących się”.13 

Przechodzimy do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały. Kto z Państwa Radnych jest 

za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku B? Proszę o podniesienie ręki 

i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

została przyjęta przy 12 głosach „za”, 2 głosach „przeciw” i 5 głosach „wstrzymujących się”.14 

 
13 Wynik głosowania w sprawie wniosku formalnego. 
14 Wynik głosowania. 
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Radny Jan Chabraszewski w związku z problemami technicznymi zagłosował ustnie „przeciw” 

głośno wypowiadając swoje stanowisko. 

Uchwała została oznaczona pod numerem LXXIII/584/2023.15 

 

w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr LXIII/496/2023 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 25 stycznia 2023 r. w sprawie ustalenia 

miesięcznej kwoty dotacji na działalność Centrum Integracji Społecznej 

w Strzelcach Opolskich – druk D;16 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zmieniającej 

Uchwałę Nr LXIII/496/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 stycznia 2023 r. 

w sprawie ustalenia miesięcznej kwoty dotacji na działalność Centrum Integracji Społecznej 

w Strzelcach Opolskich – druk D. Projekt uchwały został przedstawiony podczas wspólnego 

posiedzenie stałych Komisji Rady Miejskiej w dniu 9 października 2023 r. Dodam jeszcze, że 

nie było żadnych uwag ani pytań do tego tematu. Projekt uchwały po krótce przedstawi Henryk 

Czempiel kierownik referatu Spraw Społecznych i Promocji. 

Pan Henryk Czempiel przedstawił radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji 

Spraw Społecznych i Porządku Publicznego Bogdana Małychę. 

Radny Bogdan Małycha przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram dyskusję. Nie widzę chęci dyskusji. Jeśli nie ma 

żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem 

projektu uchwały, opisanego na druku D? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie na 

tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

 
15 Uchwała nr LXXIII/583/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 października 2023 r. w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
16 Projekt uchwały w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr LXIII/496/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich 

z dnia 25 stycznia 2023 r. w sprawie ustalenia miesięcznej kwoty dotacji na działalność Centrum Integracji 

Społecznej w Strzelcach Opolskich 
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Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr LXIII/496/2023 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 25 stycznia 2023 r. w sprawie ustalenia miesięcznej kwoty 

dotacji na działalność Centrum Integracji Społecznej w Strzelcach Opolskich została przyjęta 

przy 19 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”.17 

Uchwała została oznaczona pod numerem LXXIII/585/2023.18 

 

w sprawie zasad i trybu przyznawania oraz pozbawiania okresowych 

stypendiów sportowych w Gminie Strzelce Opolskie – druk E;19 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zasad i trybu 

przyznawania oraz pozbawiania okresowych stypendiów sportowych w Gminie Strzelce 

Opolskie – druk E. Projekt uchwały przedstawi Paweł Białas dyrektor Miejskiego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji. 

Pan Paweł Białas przedstawił radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu – Bogusława Fariona. 

Radny Bogusław Farion przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku E? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie 

na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zasad i trybu przyznawania oraz pozbawiania okresowych 

stypendiów sportowych w Gminie Strzelce Opolskie została przyjęta przy 19 głosach „za”, 

braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”.20 

 
17 Wynik głosowania. 
18 Uchwała nr LXXIII/583/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 października 2023 r. 
zmieniającej Uchwałę Nr LXIII/496/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 stycznia 2023 r. w 

sprawie ustalenia miesięcznej kwoty dotacji na działalność Centrum Integracji Społecznej w Strzelcach Opolskich 
19 Projekt uchwały w sprawie zasad i trybu przyznawania oraz pozbawiania okresowych stypendiów sportowych 

w Gminie Strzelce Opolskie 
20 Wynik głosowania. 
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Uchwała została oznaczona pod numerem LXXIII/586/2023.21 

 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy nieruchomości 

zabudowanej położonej w Strzelcach Opolskich – druk F;22 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na nabycie na własność Gminy nieruchomości zabudowanej położonej w Strzelcach 

Opolskich – druk F. Projekt uchwały został przedstawiony podczas wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Rady Miejskiej w dniu 9 października 2023 r. Projekt uchwały po krótce 

przedstawi Ewa Hałek dyrektor Gminnego Zarządu Mienia Komunalnego. 

Pani Ewa Hałek przedstawiła radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącą Komisji 

Budżetu i Finansów – Agnieszkę Knopik. 

Pani Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji 

Spraw Społecznych i Porządku Publicznego – Bogdana Małychę. 

Pan Bogdan Małycha przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy – Henryka Skowronka. 

Pan Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię komisji przy 4 głosach za i 1 

wstrzymującym się. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Radna Danuta Foryt zapytała dyrektor Hałek na czym polegały negocjacje cenowe w związku 

z ceną wywoławczą, aby rozwiać wątpliwości. 

 
21 Uchwała nr LXXIII/583/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 października 2023 r. w sprawie 

zasad i trybu przyznawania oraz pozbawiania okresowych stypendiów sportowych w Gminie Strzelce Opolskie 
22  Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy nieruchomości zabudowanej 

położonej w Strzelcach Opolskich 
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Pani Ewa Hałek wyjaśniła pracę komisji negocjacyjnej, gdzie podstawą negocjacji był operat 

szacunkowy, który wskazał cenę 559 tysięcy złotych, komisja negocjowała cenę lecz nie udało 

się jej obniżyć . 

Radny Piotr Pospiszyl zgłosił, że negocjacji jako takich nie było bo cena była wcześniej 

ustalona, więc po co i przez kogo był sporządzany audyt i operat szacunkowy. 

Pani Hałek wyjaśniła radnemu, że uczestniczył w tej komisji i wie na jakich zasadach działa. 

Wydatkowanie publicznych pieniędzy wymaga sporządzenia operatu szacunkowego, aby 

wiedzieć ile jest warta, uzasadniając nabycie tej nieruchomości na wypadek kontroli. Do 

dyskusji włączył się burmistrz dopowiedział radnemu, że operat jest niezbędny i przedstawiany 

komisji negocjacyjnej, żeby obydwie strony wiedziały o czym rozmawiają, wyjaśnił różne 

sytuacje, gdy komisja uzyskuje niższe ceny, ale też zdarzają się ceny wyższe. 

Pan Marek Zarębski zapytał burmistrza skąd weźmie tę niemałą  kwotę 559 tysięcy złotych 

w budżecie, z jakich pozycji zostaną zabrane. 

Burmistrz odpowiedział, że to należy do analizy skarbnika i jest to wskazane w uchwale 

budżetowej, zaznaczył, że wydatki i dochody są planowane. Budżet to skomplikowana sprawa 

i prawie na każdej sesji dokonujemy zmian czy to podwyżek czy obniżek, są rygory zewnętrzne 

i kontrolne m.in. Regionalna Izba Obrachunkowa, budżet jest zasilany kredytami.  

Radny Jan Chabraszewski odniósł się do słów burmistrza, że nic nie wyjaśnił, bo radny dalej 

nie wie skąd weźmiemy fundusze, żeby zapłacić za tę nieruchomość, ostatnio była podobna 

dyskusja skąd wziąć finansowanie na przeprowadzenie inwestycji dotyczącej basenu. Radny 

ma wątpliwości i pytania ile jeszcze trzeba zainwestować w działkę i remont budynku by mogły 

być użytkowane, czy pan burmistrz panuje nad tym, bo ostatnio było mówione że nie ma na 

wkład własny na basen, nie ma na oświatę a teraz na budynek dla ŚDS niby się znajdą, radny 

chciałby usłyszeć plan bo gmina wydaje pół miliona środków publicznych. Działalność jaka 

ma być prowadzona w tym budynku ma swoje obwarowania i musi być dostosowana do potrzeb 

co może skutkować kolejnymi wydanymi pieniędzmi.  

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnego, że winien uczestniczyć w Komisji Budżetu 

i Finansów, gdzie te wszystkie informacje można uzyskać. Radny odpowiedział 

przewodniczącej, że chce otrzymać teraz odpowiedź żeby wyborcy mogli też mieć informacje.  
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Burmistrz zabrał głos i sprostował informację radnego dotyczącą wymogów formalno-

prawnych i kosztów inwestycji na basenie odkrytym, podkreślając, że w interesie mieszkańców 

podjęto dyskusję o zakupie nieruchomości na cele ŚDS, która była podejmowana na kilku 

merytorycznych komisjach. Jest to jedyna i niepowtarzalna szansa na zakup tej nieruchomości. 

Pani burmistrz Maria Feliniak przypomniała radnym główne cele działalności, którą prowadzi 

ŚDS, gdzie uczestniczą różne osoby ze schorzeniami z całego powiatu, początkowo działalność 

była przeznaczona dla dzieci a teraz dla wszystkich. Osób korzystających z pomocy jest bardzo 

dużo, są różne punkty pomocy, a społeczeństwo się starzeje. Pani burmistrz zaznaczyła, że jest 

to inwestycja w przyszłość i bezpieczeństwo mieszkańców. 

Radny Henryk Skowronek włączył się do dyskusji, zwracając się do radnych, że polityka 

senioralna w naszej gminie powinna być priorytetem, pojawiła się szansa i sytuacja rozwinięcia 

działań ŚDS, z której trzeba skorzystać. W tamtym roku nikt nie wiedział, że ta nieruchomość 

będzie do nabycia, liczy się pomysł a możliwość ubiegania się o środki zewnętrzne na te cele 

może pojawić się w nadchodzącym czasie. Radny podał przykład programu Smart Village 

realizowany w sołectwie Szymiszów, potrzebna jest najpierw koncepcja działania a środki na 

realizację mogą się znaleźć w kolejnych miesiącach. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma więcej pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku F? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy 

nieruchomości zabudowanej położonej w Strzelcach Opolskich została przyjęta przy 15 

głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się”.23 

Uchwała została oznaczona pod numerem LXXIII/587/2023.24 

w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

 
23 Wynik głosowania. 
24 Uchwała nr LXXIII/583/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 października 2023 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy nieruchomości zabudowanej położonej w Strzelcach Opolskich 
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przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych – 

druk H;25 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie górnych 

stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, za usługi w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników 

w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych – druk 

H. Projekt uchwały przedstawi Jacek Kusidło kierownik referatu Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

Pan Jacek Kusidło przedstawił radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy – Henryka Skowronka. 

Pan Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię komisji oraz wypowiedział się w kwestii 

przyjętej stawki. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku H? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie 

na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transportu nieczystości ciekłych została przyjęta przy 17 głosach „za”, braku głosów 

„przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”.26 

Uchwała została oznaczona pod numerem LXXIII/588/2023.27 

 
25 Projekt uchwały w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, za usługi 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników 

w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych. 
26 Wynik głosowania. 
27 Uchwała nr LXXIII/583/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 października 2023 r. w sprawie 

górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych. 
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w sprawie przystąpienia sołectwa Płużnica Wielka do Programu Odnowy 

Wsi w Województwie Opolskim – druk I;28 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie przystąpienia 

sołectwa Płużnica Wielka do Programu Odnowy Wsi w Województwie Opolskim – druk I. 

Projekt uchwały przedstawi Jacek Kusidło kierownik referatu Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

Pan Jacek Kusidło przedstawił radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku I? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie 

na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie przystąpienia sołectwa Płużnica Wielka do Programu 

Odnowy Wsi w Województwie Opolskim została przyjęta przy 18 głosach „za”, braku głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących się”.29 

Uchwała została oznaczona pod numerem LXXIII/589/2023.30 

 

w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych na kadencję 2024-2027 

– druk J;31 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do kolejnego punktu 

posiedzenia – wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Strzelcach Opolskich na kadencję 

2024 – 2027. Punkt ten składać się będzie z następujących ppkt: 

1) przedstawienie opinii Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych; 

2) wybór i powołanie Komisji Skrutacyjnej; 

 
28 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia sołectwa Płużnica Wielka do Programu Odnowy Wsi 

w Województwie Opolskim. 
29 Wynik głosowania. 
30 Uchwała nr LXXIII/583/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 października 2023 r. w sprawie 

przystąpienia sołectwa Płużnica Wielka do Programu Odnowy Wsi w Województwie Opolskim 
31 Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych na kadencję 2024-2027. 
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3) przeprowadzenie wyborów tajnych przez Komisję Skrutacyjną; 

4) ustalenie wyników wyborów na ławników do sądów powszechnych na kadencję 2024-2027; 

5) podjęcie uchwały 

 

1) przedstawienie opinii Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych 

Przewodnicząca Rady Miejskiej  - W pierwszej kolejności poproszę Panią Irenę Kaczmarek – 

przewodniczącą Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych 

o przedstawienie opinii Zespołu. Przypominam, że ww. opinia została przekazana Państwu 

Radnym wraz z materiałami na sesję w dniu 18 października 2023 r. Oddaję głos Pani Irenie 

Kaczmarek – przewodniczącej zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników w kadencji 

2024 – 2027. 

Radna Irena Kaczmarek - Szanowni Państwo, opinia o zgłoszonych kandydatach na ławników 

do Sądu Rejonowego w Strzelcach Opolskich na kadencję 2024 -2027 została Państwu 

przekazana wraz z materiałami na sesję w dniu 18 października br. Każdy z Państwa miał 

możliwość się z nią zapoznać. W skrócie chciałam jeszcze dodać, że: liczbę ławników 

wybieranych przez Radę Miejską w Strzelcach Opolskich określił Prezes Sądu Okręgowego 

w Opolu, która do poszczególnych sądów wynosi: 

liczba ławników wybieranych do Sądu Rejonowego w Strzelcach Opolskich - 8 

W terminie do 30 czerwca 2023 r. uprawnione podmioty oraz grupy obywateli dokonały 

zgłoszeń kandydatów, których zgłoszenia spełniały wymagania formalne: 

do Sądu Rejonowego w Strzelcach Opolskich - 2 kandydatów. 

Zespół po dokonaniu analizy zgłoszeń stwierdza, że wszyscy zgłoszeni kandydaci spełniają 

wymogi określone w art. 158 § 1. Zespół stwierdza, opierając się na informacjach zawartych 

w zgłoszeniach, w tym szczególnie w kartach zgłoszenia, że kandydatów nie dotyczą 

okoliczności, o których mowa w art. 159 ustawy. 

Opinię o zgłoszonych kandydatach Zespół przygotował w oparciu o zgłoszenia kandydatów; 

informację z dnia 28 sierpnia 2023 r. Komendanta Wojewódzkiego Policji w Opolu 

o kandydatach. 
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2) wybór i powołanie Komisji Skrutacyjnej; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ławników wybiera rada w głosowaniu tajnym w celu 

przygotowania i przeprowadzenia głosowania tajnego niezbędna jest komisja skrutacyjna, 

zatem przechodzimy do kolejnego ppkt wybór i powołanie komisji skrutacyjnej. Proponuję, 

aby członkowie zespołu do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników stanowili 

komisję skrutacyjną. Przypomnę, że są to Radni: Irena Kaczmarek, Agnieszka Knopik, Bogdan 

Małycha, Antoni Karecki oraz Arnold Kozioł. Czy są uwagi? Nie widzę. Jeśli nie ma uwag, ani 

pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem składu 

komisji skrutacyjnej proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? 

Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że skład komisji skrutacyjnej został zatwierdzony przy 18 głosach „za”32. 

Proszę zatem, aby komisja skrutacyjna zebrała się, wybrała ze swojego składu 

przewodniczącego i przygotowała karty do głosowania oraz urnę w celu przeprowadzenia 

tajnego głosowania. W tym celu zarządzam krótką przerwę. 

Po przerwie. 

3) przeprowadzenie wyborów tajnych przez komisję skrutacyjną 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, komisja skrutacyjna jest gotowa, zatem 

proszę przewodniczącą komisji skrutacyjnej o zapoznanie radnych ze sposobem głosowania, 

a następnie  przeprowadzenie głosowania tajnego. 

Przewodnicząca komisji skrutacyjnej Irena Kaczmarek - Szanowni Państwo, głosowanie jest 

tajne, odbywa się przy pomocy kart do głosowania. Kandydaci na ławników umieszczeni są na 

karcie do głosowania w porządku alfabetycznym. Głosowanie odbywa się poprzez 

wyczytywanie przez członka Komisji Skrutacyjnej, według listy obecności, nazwisk radnych, 

którzy kolejno podchodzą do urny  i w obecności Komisji Skrutacyjnej wrzucają do niej karty 

do głosowania. Radny dokonuje wyboru poprzez postawienie przy nazwisku każdego 

kandydata znaku „x” w kratce obok wyrazu „tak” opowiadając się w ten sposób za wyborem, 

lub w kratce obok wyrazu „nie” opowiadając się w ten sposób przeciwko wyborowi tego 

kandydata na ławnika.  Jeżeli radny na karcie do głosowania: 

 
32 Wynik głosowania. 
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1) postawi przy nazwisku kandydata znak „x” jednocześnie w kratce obok wyrazu „tak”, 

jak i w kratce obok wyrazu „nie”;  

2) nie postawi przy nazwisku kandydata znaku „x” w kratce ani obok wyrazu „tak” ani obok 

wyrazu „nie”;  

3) wypełni kartę przy nazwisku kandydata w sposób niezgodny  

- jego głos uważa się za ważny bez dokonania wyboru w obrębie tego kandydata (wstrzymujący 

się). Karty wyjęte z urny niesporządzone przez komisję skrutacyjną są kartami nieważnymi. 

Kart całkowicie przedartych komisja skrutacyjna nie bierze pod uwagę. Kandydata na ławnika 

do Sądu Rejonowego w Strzelcach Opolskich uważa się za wybranego, jeżeli w głosowaniu 

uzyskał więcej głosów, znaków „x” w kratce obok wyrazu „tak” od sumy znaków „x” w kartce 

obok wyrazu „nie”. Wybór ławnika następuje zwykłą większością głosów przy obecności, co 

najmniej połowy ustawowego składu rady. 

Przewodnicząca komisji skrutacyjnej rozdała karty do głosowania i wraz z członkami komisji 

skrutacyjnej przeprowadziła tajne głosowanie. Odczytała radnych zgodnie z listą obecności 

w celu wrzucenia, przez kolejno wyczytanych radnych, do urny karty do głosowania. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – w celu ustalenia wyników przez komisję skrutacyjną 

zarządzam krótką przerwę. 

Komisja skrutacyjna udała się do osobnego pomieszczenia w celu ustalenia wyników 

głosowania i sporządzenia protokołu z przeprowadzonego głosowania kandydatów na 

ławników. Protokół został podpisany przez wszystkich członków komisji skrutacyjnej. 

Po przerwie. 

4) ustalenie wyników wyborów na ławników do sądów powszechnych na kadencję 2024-

2027 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do przedstawienia 

wyników wyborów. Oddaję głos p. Irenie Kaczmarek – przewodniczącej komisji skrutacyjnej 

o przedstawienie wyników wyborów poprzez odczytanie protokołu. 

Pani Irena Kaczmarek – przewodnicząca komisji skrutacyjnej odczytała protokół wyboru 

ławników do Sądu Rejonowego w Strzelcach Opolskich. Liczba kandydatów na ławników była 

mniejsza niż liczba wybieranych ławników. Przewodnicząca określiła liczbę radnych obecnych 
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na sesji, liczbę radnych uprawnionych do głosowania, imiona i nazwiska zgłoszonych 

kandydatów, liczbę radnych, którym wydano karty do głosowania, liczbę kart wyjętych z urny, 

liczbę kart nieważnych, kolejno imię (imiona) i nazwisko zgłoszonego kandydata oraz liczbę 

głosów ważnych: za wyborem kandydata na ławnika, przeciw wyborowi kandydata na ławnika, 

bez dokonania wyboru oraz stwierdził wynik głosowania w obrębie głosowania na ławnika, 

stwierdzając, że kandydat uzyskał więcej głosów, znaków „x” w kratce obok wyrazu „tak” od 

sumy znaków „x” w kratce obok wyrazu „nie”. Odczytany protokół wyborów ławników do 

Sądu Rejonowego w Strzelcach Opolskich stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady 

Miejskiej. 

5) podjęcie uchwały – druk J 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do projektu uchwały 

w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych na kadencję 2024-2027. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania informuję, iż § 1  projektu uchwały otrzyma 

brzmienie: 

“§ 1 .Po dokonaniu głosowania w trybie tajnym nad wyborem ławników dokonuje się wyboru 

ławników do Sądu Rejonowego w Strzelcach Opolskich:  

1) Karolina Sakwińska-Fortuna, 

2) Violetta Zalejska.” 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku J? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie 

na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych na kadencję 

2024-2027 została przyjęta przy 18 głosach „za”, braku głosach „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”.33 

Uchwała została oznaczona Nr LXXIII/590/2023.34 

 
33 Wynik głosowania. 
34 Uchwała nr LXXIII/583/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 października 2023 r. w sprawie 

wyboru ławników do sądów powszechnych na kadencję 2024-2027 
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w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr LXI/491/2022 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 21 grudnia 2022 roku w sprawie uchwały 

budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2023 r. – druk K 35 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zmieniającej 

Uchwałę Nr LXI/491/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 21 grudnia 2022 roku 

w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2023 r. – druk K. Projekt uchwały 

przedstawi pan Piotr Szuba skarbnik gminy. 

Pan Piotr Szuba przedstawił radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącą Komisji 

Budżetu i Finansów – Agnieszkę Knopik. 

Pani Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię komisji przy 4-osobowym składzie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku K? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie 

na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr LXI/491/2022 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 21 grudnia 2022 roku w sprawie uchwały budżetowej Gminy 

Strzelce Opolskie na 2023 r. została przyjęta przy 18 głosach „za”, braku głosów „przeciw” 

i głosów „wstrzymujących się”.36 

Uchwała została oznaczona pod numerem LXXIII/591/2023.37 

 

 
35 Projekt uchwały w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr LXI/491/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z 

dnia 21 grudnia 2022 roku w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2023 r. 
36 Wynik głosowania. 
37 Uchwała nr LXXIII/583/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 października 2023 r. 
zmieniającej Uchwałę Nr LXI/491/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 21 grudnia 2022 roku w 

sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2023 r. 
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w sprawie zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce 

Opolskie na lata 2023 – 2026 przyjętą Uchwałą Nr LXI/490/2022 Rady 

Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 21 grudnia 2022 r. – druk L;38 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zmieniającej 

Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2023 – 2026 przyjętą 

Uchwałą Nr LXI/490/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 21 grudnia 2022 r. – 

druk L. Projekt uchwały przedstawi pan Piotr Szuba skarbnik gminy. 

Pan Piotr Szuba przedstawił radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącą Komisji 

Budżetu i Finansów – Agnieszkę Knopik. 

Pani Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku L? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie 

na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowanie? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy 

Strzelce Opolskie na lata 2023 – 2026 przyjętą Uchwałą Nr LXI/490/2022 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 21 grudnia 2022 r. została przyjęta przy 18 głosach „za”, braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”.39 

Uchwała została oznaczona pod numerem LXXIII/592/2023.40 

 

 
38 Projekt uchwały w sprawie zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2023 

– 2026 przyjętą Uchwałą Nr LXI/490/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 21 grudnia 2022 r. 
39 Wynik głosowania. 
40 Uchwała nr LXXIII/583/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 października 2023 r. w sprawie 

zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2023 – 2026 przyjętą Uchwałą Nr 

LXI/490/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 21 grudnia 2022 r. 
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w sprawie zrównoważonego rozwoju oświaty – druk M;41 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie 

zrównoważonego rozwoju oświaty – druk M. Projekt uchwały przedstawi Katarzyna Kaliciak 

kierownik referatu Organizacji. 

Pani Katarzyna Kaliciak przedstawiła radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Pan Andrzej Porębny zabrał głos w sprawie niedofinansowania oświaty, należy się przyjrzeć 

całości oświaty, bo z uchwały wyczytać można nakierowanie na miejską oświatę co 

spowodowuje zmniejszenie inwestowania w wiejską, radny chciał zwrócić uwagę na 

przedszkola wiejskie, które proszą się o zreformowanie i remont.  

Pan Jan Chabraszewski zgłosił wątpliwości co do uchwały, która jest enigmatycznie napisana 

i nie wie do kogo jest kierowana, uchwała jest podejmowana na podstawie zażalenia 

dyrektorów szkół miejskich i nie wie w jakim kierunku działania mają pójść. Przedszkola 

wiejskie winny być bardziej dofinansowane, bo chodzi tu o małe dzieci, a uchwała jest mało 

precyzyjna. 

W odpowiedzi burmistrz Tadeusz Goc poinformował, że część radnych zauważyła problemy 

szkół miejskich po piśmie dyrektorów, dbałość o oświatę w ostatnich latach była nakierowana 

na oświatę na wsiach. Inwestycje były poczynione też w przedszkolach, nie ma pieniędzy na 

działania inwestycyjne we wszystkich obiektach. Gmina analizuje plan działań 

w przedszkolach, zadania oświatowe winny być finansowane ze środków zewnętrznych a organ 

prowadzący powinien zapewnić bazę dydaktyczną i organizację. 

Radny Bogusłąw Farion porównał oświatę do służby zdrowia, której potrzebny jest spokój, 

wszędzie potrzebne są pieniądze, dyrektorzy ze szkół miejskich, którzy widzieli obiekty 

wyremontowane z funduszy zewnętrznych widzą potrzeby, które powinny też być poczynione 

w ich obiektach. Odniósł się do kwestii reorganizacji przedszkoli, które będzie trudnym 

zadaniem, bo swoje głosy zgłaszać będą lokalne społeczności. Takie działania i dyskusje winny 

być omawiane  na komisjach a nie na sesji, mimo że będą realizowane przez kolejną kadencję 

rady. 

 
41 Projekt uchwały w sprawie zrównoważonego rozwoju oświaty. 



 Protokół  z LXXIII Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 października 2023 r. 

 

24 
 

Radny Marek Zarębski uważa, że uchwała powinna mieć drugą część, bo nic nie wnosi, 

zapowiedział, że nie weźmie udziału w głosowaniu, bo nie wiadomo czego ona dotyczy. Brak 

jest zaproponowanego planu czy pomysłu dotyczących przedszkoli, brakuje konkretów. Radny 

uważa, że kolejne uchwały też są utrzymane w podobnym tonie. 

Burmistrz Józef Kampa podziękował inicjatorom uchwały i wyjaśnił, że zrównoważony rozwój 

dotyczy ucznia, który ma dostęp do dobrych nauczycieli, narzędzi, pomocy dydaktycznych jak 

również do infrastruktury na każdym etapie rozwoju. 

Marek Zarębski odpowiedział burmistrzowi, że nie można dzielić nauczycieli na dobrych 

i złych, wszyscy wiedzą, że infrastruktura miejskich szkół jest lepsza od wiejskich. 

Do dyskusji włączyła się radna Zofia Habasz, według której zrównoważony rozwój wiąże się 

z tym, że wszyscy są dostrzegani, a jeśli jest zgłaszana potrzeba to trzeba to zrobić nie patrząc 

czy jest to szkoła na wsi czy w mieście, nie można dzielić społeczności na wieś i miasto. Mimo, 

że szkoły miejskie są lepiej wyposażone. Radna zgodziła się z wypowiedzią pana Fariona, że 

temat oświaty należy wyciszyć. 

Radna Agnieszka Knopik wypowiedziała się, że projekt uchwały jest programem, którzy ma 

być przygotowaniem do rozwoju oświaty, gmina jako prowadząca winna mieć wpływ na 

organizację szkół i przedszkoli. Radna podkreśliła, że subwencja oświatowa w mniejszych 

szkołach jest zbyt mała, mimo zapowiedzi od rządu o wspieraniu małych szkół. 

Radny Andrzej Porębny odniósł się do słów pana Fariona i pani Knopik, żeby wypracować plan 

działania na komisjach, natomiast liczba dzieci na wsiach zawsze będzie mniejsza niż w mieście 

a ta uchwała wskazuje by kierować się w określoną stronę. Przypomniał, że przy ubieganiu się 

o Fundusze Norweskie pomysł zainwestowania na wsiach dawał większą ilość punktów, to nie 

było celowe działanie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa 

Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku M? Proszę o podniesienie 

ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zrównoważonego rozwoju oświaty została przyjęta przy 

11 głosach „za”, 2 głosów „przeciw” i 4 głosach „wstrzymujących się”.42 

 
42 Wynik głosowania. 
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Uchwała została oznaczona pod numerem LXXIII/593/2023.43 

 

w sprawie rozwoju gminnej infrastruktury drogowej – druk N;44 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie rozwoju 

gminnej infrastruktury drogowej – druk N. Projekt uchwały przedstawi Katarzyna Kaliciak 

kierownik referatu Organizacji. 

Pani Katarzyna Kaliciak przedstawiła radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Radny Jan Chabraszewski wypowiedział się, że odczytuje tę uchwałą jako wotum nieufności 

wobec burmistrza zgłoszone przez radnych z Klubu Ziemi Strzeleckiej. W gminie jest 

podkreślany brak funduszy a tu wniosek radnych, aby rozbudować sieć drogową, przeciwko 

komu i co ma zmieniać ta uchwała. Radny uważa, że problem leży m.in. w planach 

zagospodarowania przestrzennego i budowach domów w polach bez dróg, na które funduszy 

brak, radny uważa, że taka uchwała jest bezzasadna. 

Radny Henryk Skowronek odniósł się do słów pana Chabraszewskiego, że z infrastruktury 

gminnej korzysta się codziennie i jest bardzo ważna, stan infrastruktury na terenach wiejskich 

jest niezadowalający i nie jest to wniosek skierowany przeciwko burmistrzowi, bo to rada 

głosuje za przyjęciem budżetu. W uchwale radni zwracają się do rady miejskiej by w grudniu 

w budżecie na kolejny rok znalazły się pieniądze na poprawę infrastruktury drogowej. 

Pan Jan Chabraszewski odpowiedział radnemu, że z uchwały wynika, że jest kierowana do 

burmistrza tak jak w paragrafie 2, a nie do rady. 

Pani Agnieszka Knopik na podstawie programu rozwoju dróg w gminie z 2016 roku 

przypomniała jakie były plany co do dróg i ile udało się wykonać oraz ile czasu to trwało, mimo 

braku środków. 

 
43 Uchwała nr LXXIII/583/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 października 2023 r. w sprawie 

zrównoważonego rozwoju oświaty 
44 Projekt uchwały w sprawie rozwoju gminnej infrastruktury drogowej. 
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Do dyskusji włączył się radny Bogusław Farion i zwrócił się do radnego Chabraszewskiego, że 

klub radnych Stowarzyszenia Ziemia Strzelecka jest zapleczem, które chce coś zrobić dla 

mieszkańców, mimo pojawiających się wielu przeszkód radni stawiają na rozwój gminy. 

Radny Marek Zarębski podziękował pani Knopik za przyniesienie planu rozwoju dróg, zapytał 

po co uchwalamy te uchwały, które są kontynuacjami programów gminnych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma więcej pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku N? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie rozwoju gminnej infrastruktury drogowej została przyjęta 

przy 12 głosach „za”, 2 głosach „przeciw” i 4 głosach „wstrzymujących się”.45 

Uchwała została oznaczona pod numerem LXXIII/594/2023.46 

 

w sprawie budownictwa mieszkaniowego w Strzelcach Opolskich – druk O;47 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie budownictwa 

mieszkaniowego w Strzelcach Opolskich – druk O. Projekt uchwały przedstawi Katarzyna 

Kaliciak kierownik referatu Organizacji.  

Pani Katarzyna Kaliciak przedstawiła radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram dyskusję. 

Radny Jan Chabraszewski stwierdził, że jest to kolejna uchwała grupy radnych krytykująca 

działania burmistrza. W gminie w ostatnich latach wybudowano blok na ul. Bocznicowej, 

mieszkania socjalne oprócz tego należymy do SIM-ów. Radny widzi pewne problemy 

budownictwa komunalnego ale będzie głosować przeciwko tej uchwale, bo w gminie robi się 

wiele w tym temacie. 

 
45 Wynik głosowania. 
46 Uchwała nr LXXIII/583/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 października 2023 r. w sprawie 

rozwoju gminnej infrastruktury drogowej 
47 Projekt uchwały w sprawie budownictwa mieszkaniowego w Strzelcach Opolskich. 
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Radny Marek Zarębski zapytał burmistrza czy jest za rozwojem budownictwa mieszkaniowego 

w gminie. 

Burmistrz Tadeusz Goc odpowiedział radnym, że jest zwolennikiem rozwoju budownictwa 

mieszkaniowego, inicjatorzy uchwały w rozmowach zgłaszali, by kontynuować działania 

i zwrócić uwagę na sferę mieszkalnictwa. Przedstawił sytuacje oraz konsekwencje  wynikające 

z podejmowanych wcześniej decyzji związanych z planami zagospodarowania przestrzennego 

i planami rozwoju mieszkalnictwa. 

Radny Henryk Skowronek podkreślił, że klub Stowarzyszenia Ziemia Strzelecka podejmuje 

inicjatywy nakierowane na rozwój miasta także w tym temacie, zwrócił uwagę, że kolejne 

uchwały, które będą podejmowane też są niedoskonałe, ale każdy się orientuje jakie jest ich 

zamierzenie. 

Radny Jan Chabraszewki poprosił radnego Skowronka, żeby przeczytał jeszcze raz uchwałę, 

bo mówi nie na temat. 

Radna Irena Kaczmarek poinformowała, że jest oburzona słowami pana Chabraszewskiego 

kierowanymi do innych radnych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest 

za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku O? Proszę o podniesienie ręki 

i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że uchwała w sprawie budownictwa mieszkaniowego w Strzelcach Opolskich 

została przyjęta przy 12 głosach „za”, 2 głosach „przeciw” i 4 głosach „wstrzymujących się”.48 

Uchwała została oznaczona pod numerem LXXIII/595/2023.49 

 

 
48 Wynik głosowania. 
49 Uchwała nr LXXIII/583/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 października 2023 r. w sprawie 

budownictwa mieszkaniowego w Strzelcach Opolskich 
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w sprawie przywrócenia całonocnego oświetlenia ulicznego w gminie Strzelce 

Opolskie – druk P.50 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie przywrócenia 

całonocnego oświetlenia ulicznego w gminie Strzelce Opolskie – druk P. Projekt uchwały 

przedstawi Katarzyna Kaliciak kierownik referatu Organizacji. 

Pani Katarzyna Kaliciak przedstawiła radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram dyskusję. 

Radny Marek Zarębski przedstawił temat oświetlenia i oszczędzania energii jak i wytycznych 

Ministerstwa. Następnie zwrócił się do burmistrza, żeby niezwłocznie wdrożyć działania by 

oświetlenie nocne zostało przywrócone, bo stanowi to zagrożenie bezpieczeństwa i utraty 

zdrowia po godz. 23tej.  

Kolejno radny Henryk Skowronek przedstawił artykuł z tygodnika regionalnego 

z poprzedniego roku, który zapowiadał gwałtowne podwyżki cen prądu w gminach, co również 

było przyczynkiem do oszczędzania i wyłączenia oświetlenia. Zwrócił uwagę, że nie była to 

samodzielna decyzja burmistrza, bo temat był dyskutowany na komisjach i sesji. Radny 

poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Majątku również podjęła temat jak tę 

sytuację rozwiązać, wskazała by przedyskutować sprawę razem z sołtysami, zasięgnąć ich 

opinii i wypracować kompromis by przywrócić oświetlenie tam gdzie jest to niezbędne. 

Radna Danuta Foryt przypomniała, że rozmawiała z Tauronem i gmina nie miała innego 

wyjścia, zwróciła się do burmistrza by  zaproponować jakieś wyjście np. włączenie kilku lamp 

ulicznych a nie od razu wszystkich na próbę. A w pierwszej kolejności należy wymienić stare 

oświetlenie na oszczędne. 

Radny Antoni Karecki zwrócił się do radnych, żeby podejść do tematu racjonalnie i część 

zaoszczędzonych pieniędzy przeznaczyć na wymianę lamp na energooszczędne by było to 

działanie na stałe a nie na próbę czy chwilę. 

Burmistrz Goc podsumowując przypomniał, że ministerstwo nałożyło obowiązek zmniejszenia 

zużycia energii elektrycznej w gminie, takie działania zostały niezwłocznie wdrożone a dopiero 

w kolejnych miesiącach przekazano gminom rozwiązania i działania jak to zrobić. Pan Goc 

 
50  Projekt uchwały w sprawie przywrócenia całonocnego oświetlenia ulicznego w gminie Strzelce Opolskie. 
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odniósł się również do sprawy lamp, które nie są własnością gminy, bo są umieszczone przy 

drogach zarządzających przez inne instytucje, oraz rosnących opłat dystrybucyjnych, które 

musi płacić gmina. Burmistrz nie rekomenduje tej uchwały do przyjęcia. 

Kolejno pan Marek Zarębski złożył na ręce przewodniczącej zebrane podpisy pod 

rekomendacją tej uchwały by podkreślić skalę ważności dla mieszkańców. Odniósł się do 

wymiany oświetlenia, że dopiero w ostatnim czasie zostały zintensyfikowane działania 

wymiany lamp na energooszczędne. Radny zapytał o pismo dotyczące liczby wypadków od 

kiedy brakuje oświetlenia nocnego, które policja przesłała do gminy. 

Burmistrz wyjaśnił, że w ostatnim czasie coraz więcej lamp jest wymienianych tam gdzie 

pojawiła się taka możliwość, burmistrz jest za tym by nadal oszczędzać, gdyż o tej porze jest 

zdecydowanie mnie ludzi na zewnątrz. Nawiązał do pisma, w którym policja wskazuje że liczba 

zdarzeń nie wzrosła i by nie wiązać ich z wyłączeniem oświetlenia. 

Radny Henryk Skowronek zwrócił się do radnego Zarębskiego, że jego działania są tylko pod 

publikę i by nie dorabiać ideologii do wypowiedzianych słów. 

Radny Andrzej Porębny poinformował, że ludzie mają pretensje i pytają, kiedy oświetlenie 

zostanie włączone i dlaczego go nie ma, poczucie bezpieczeństwa jest najważniejsze. Jeśli 

w innych gminach byłaby podobna sytuacja można by to wytłumaczyć, dajmy ludziom 

poczucie bezpieczeństwa. 

Radna Zofia Habasz zwróciła się w imieniu mieszkańców, którzy muszą pracować w godzinach 

wyłączenia oświetlenia by wziąć ich sytuację pod uwagę. 

Radna Danuta Urbaniak zaproponowała wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest 

za przyjęciem wniosku radnej Danuty Urbaniak do druku P? Proszę o podniesienie ręki 

i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że wniosek został przyjęty przy 15 głosach „za”, 1 głosie „przeciw” i 2 

głosach ”wstrzymujących się”.51 

 
51 Wynik głosowania w sprawie wniosku formalnego. 
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Przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, 

opisanego na druku P? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? 

Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie przywrócenia całonocnego oświetlenia ulicznego w gminie 

Strzelce Opolskie została przyjęta przy 9 głosach „za”, 8 głosach „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”.52 

Na koniec pani Irena Kaczmarek zwróciła się do radnych, że sprawą oświetlenia radny Marek 

Zarębski zainteresował się po publikacji postu przez Spotted Strzelce na Facebooku. 

W ostatnim czasie radna również złożyła w imieniu mieszkańców interpelację dotyczącą 

zwiększenia ilości koszy na śmieci, lecz nie będzie tego publikować w Internecie, bo to nie 

przystoi radnemu. 

Uchwała została oznaczona pod numerem LXXIII/596/2023.53 

 

w sprawie podjęcia działań w zakresie zapewnienia bezpieczeństwa 

społecznego mieszkańcom Gminy Strzelce Opolskie – druk R;54 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie podjęcia 

działań w zakresie zapewnienia bezpieczeństwa społecznego mieszkańcom Gminy Strzelce 

Opolskie – druk R. Projekt uchwały przedstawi Katarzyna Kaliciak kierownik referatu 

Organizacji. 

Pani Katarzyna Kaliciak przedstawiła radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku R? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie 

na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

 
52 Wynik głosowania. 
53 Uchwała nr LXXIII/583/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 października 2023 r. w sprawie 

przywrócenia całonocnego oświetlenia ulicznego w gminie Strzelce Opolskie 
54 Projekt uchwały w sprawie podjęcia działań w zakresie zapewnienia bezpieczeństwa społecznego mieszkańcom 

Gminy  Strzelce Opolskie. 
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Stwierdzam, że Uchwała w sprawie podjęcia działań w zakresie zapewnienia bezpieczeństwa 

społecznego mieszkańcom Gminy  Strzelce Opolskie została przyjęta przy 18 głosach „za”, 

braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”.55 

Uchwała została oznaczona pod numerem LXXIII/597/2023.56 

 

Przyjęcie protokołu z LXXI sesji Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do punktu przyjęcia 

protokołu z poprzedniej sesji. Czy są jakieś pytania i uwagi do protokołu? Nie widzę. Jeśli nie 

ma uwag, to stwierdzam przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Zgodnie z ostatnimi ustaleniami w eSesji zostało 

umieszczone sprawozdanie z działalności obejmujące okres do 18 października. Proszę pana 

burmistrza o przedstawienie sprawozdania z ostatniego tygodnia przed sesją.57 

Burmistrz Tadeusz Goc przedstawił radnym sprawozdanie z działalności w okresie między 

sesjami. 

Pytania do Sprawozdania Burmistrza 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy Państwo Radni mają pytania, uwagi? 

Brak pytań do sprawozdania. 

Wnioski, sprawy różne 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – wnioski 

i sprawy różne. Otwieram dyskusję. 

Radna Danuta Foryt poinformowała, że dostała informację, że w strzeleckim szpitalu będzie 

dostępny mammograf. 

Radny Piotr Pospiszyl zapytał burmistrza Kampę, kiedy odbędzie się spotkanie w sprawie 

audytu, poprosił o interwencję dotyczącą zastoju wody na ul. Bursztynowej i rondzie. 

 
55 Wynik głosowania. 
56 Uchwała nr LXXIII/583/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 października 2023 r. w sprawie 

podjęcia działań w zakresie zapewnienia bezpieczeństwa społecznego mieszkańcom Gminy  Strzelce Opolskie 
57 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 
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Radny Marek Zarębski zapytał czy do burmistrza dotarła korespondencja z Ministerstwa Sportu 

w sprawie programu Olimpia w Rozmierce. 

Burmistrz odpowiedział radnemu, że społeczność i radni zostaną poinformowani na piśmie 

zgodnie z regulaminem. Dodał, że pismo wpłynęło do pani dyrektor. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych z poprzedniej sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – 

odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. Od ostatniej sesji nie wpłynęła żadna 

interpelacja. 

Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – 

interpelacje i zapytania radnych. Czy ktoś z państwa chce złożyć interpelację lub zapytanie, 

proszę o przygotowanie ich na piśmie.58 

Sprawy organizacyjne Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Przechodzimy do punktu sprawy organizacyjne Rady 

Miejskiej. Wpłynęło zaproszenie: Burmistrz wraz z Starostą zapraszają na uroczyste obchody 

11 listopada 2023 r. Zaproszenie zostało umieszczone w aplikacji eSesja.  

Program uroczystości obchodów 11 listopada 2023 r.: 

godz.: 8.45  - zbiórka uczestników uroczystości przed Ratuszem 

godz.: 8.50  - przemarsz pocztów sztandarowych i gości do kościoła pw. Św. Wawrzyńca 

godz.: 9.00  - uroczysta Msza Święta 

godz.: 10.15 - złożenie kwiatów pod pomnikiem ofiarom wojen i przemocy 

godz.: 10.40 - spotkanie przy kawie w Ratuszu 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, informuję, że Urząd Skarbowy dokonał 

analizy oświadczeń majątkowych radnych, której wyniki w najbliższym czasie zostaną 

przekazane wszystkim radnym. 

Pan Marek Zarębski zapytał, czy jest możliwość publikowania wiadomości w aplikacji eSesja 

dotyczących poszczególnych komisji i wnioski z podejmowanych spraw. 

 

 

 
58 Interpelacje radnych. 
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Ustalenie daty następnej sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Ustalam termin kolejnej, LXXIV sesji Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich na 29 listopada 2023 roku o godz. 14.00.  

Radny Marek Zarębski dopytał burmistrza, kiedy planuje włączenie oświetlenia, czy będzie to 

na Wszystkich Świętych czy będzie to dopiero na święta lub sylwestra. 

Zamknięcie obrad LXXIII sesji Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Zamykam obrady LXXIII Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich. 

Zamknięcia obrad LXXIII sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Gabriela 

Puzik. 

Przewodniczyła: Gabriela Puzik 

 

Protokół sporządziła: Małgorzata Kielan 

Sprawdziła: Magdalena Żelazna 


